Intel on the recent happenings in the Empire


In my investigation in the matter at that was but before, I have come across the following information that I retrieved from the Imperial Ball Message Board. These statements are from character witnesses who talked to the accused; Grand Admiral Veynom; on the night that all of the accusations started.


Please note that these statements have not been edited or tampered from the original format located that the site the information was retrieved.

Witness #1: Commodore Quaxo of the 5th Imperial Fleet


I can corroborate what Veynom states here. I talked to him last night by ICQ until he disconnected. 

He told me NOTHING about becoming Emperor nor starting a civil war. He has been and still is loyal to the Emperor and the Empire, as I am myself.

This stupid affair must be stopped *now*.

Each time the possibility of a new Emperor appears in scene, things like this happen. It seems everybody wants the power and they send in mails to feed people with lies and more lies, which are answered back and so on.

This war is completely futile and will only result in damage for the Empire.

Veynom is important for the Combine and people is trying to get rid of him for many reasons for a long time now. It is simply stupid to fire him, Warlord Vodo and Admiral von Esling. They have make of the Navy what it is
now: a powerful and organized structure. But they did more. 

They worked for the Empire and for the Combine, so much that it was discussed a few months ago if Veynom should become an Admin and leave the game as a player. You surely remember that.

Just one thing: If Veynom or any of the other two are fired for this stupid affair, I will leave too.

I know him from the times of the European Division in the old SWSim (division he founded, do not forget that point neither). Have a look at the Combine message board, the Empire and Navy sites... His name is there, everywhere. Always working to get the game going. You may also read the History of the Empire in the Empire main website.

Do you want that 2 years of work are thrown away? Do you want to see the Navy and the Empire crushed for stupid fighting for power? I don't.


Witness #2: Warlord Khan of Centre Point Station

I also was talking to Veynom the entire time that I was on and not a mention of a "coup d'etat" was to be heard. 

Infact we were giving each other crap (for those not skilled in teenge terms that means we were teasing each other) I'm quite sure if Veynom had, which he wasn't, been planning a "coup d'etat" he would have mentioned something or acted differently.

I've known Veynom for a year now. I know this is not long in reality but on the net it is equivalent to about 6 years in real life. Veynom and I r mates (friends) I trust him. He planned no "coup d'etat" seeing as the rebel's don't have access to this page I can say "Long Live Piett" oh of course if u r a rebel and r reading this u didn't see this. That was only meant in the OOC sense. Being a neutral IC I can't say that but OOC Piett is a good guy so "Long Live Piett"


As you can see, these witnesses were in contact with the accused on the night in question and there was no mention to these persons any treacherous acts of any kind. Being in the position that these two are in, you would expect the accused to gain their support for the cause.


This is another statement from another character witness that was taken from the Imperial Ballroom Message Board that would support the conduct and well being of the accused.

Witness #3: Grand Moff Kirov Quel-Droma of the Imperial High Command & Assistant Director, ING

I tend to agree that this doesn't sound like the Veynom or GEsling that I know. I'm not in any position to comment on Warlord Vodo. Most of what I know is hearsay. But Veynom and GEsling are two of the most loyal officers I know. Any evidence is probably planted.


From this statement taken from a High Official of the Imperial Command, you can see the actions of the accused do not coincide with their personal character.

People talked to over ICQ.  Commodore T. Durnin and Commodore Peich

Witness #4: Commodore Peich of the 7th Imperial Fleet


This is a transcript on of the communications between Commodore Peich and myself when I contacted him over ICQ to ask him a few questions on the matters at hand. This Conversation took place on Thursday, May 25, 2000 starting at 15:09 till 15:29.

Lt. Cmdr. Samurai: “Commodore sir, may I have a moment of you time.”

Commodore Peich: “Yes? Also, who are you? (Sorry, you're not in my contact list and ICQ database is down)”

Lt. Cmdr. Samurai: “Yes by all means. I'm Lt. Cmdr. Samurai, XO of the 11th Imperial Fleet. I am all Senior Agent of INIS.  As you may or may not know, the Emperor as ordered the INIS to conduct a full investigation on the recent happenings. I have put in charge or co-ordinating this investigation and requested your ICQ# so I could ask you a few questions if you don't mind.”

Commodore Peich: “Sure, I expect this situation to be cleared soon.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Yes, you and me both. This is just giving me a big head ache. Ok, has Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling ever contacted you in regards of supporting them in a coup. Please remember that all information is recorded for future reference.”

Commodore Peich: “No, I have never receive any work of both of them requesting to support them. The last personal mail I received from Veynom (replied by Esling later) was the email he used to promote me to commodore (among Quaxo and Ryac).”

Lt. Cmdr. Samurai: “Yes I remember seeing that communiqué, congratulations on the promotion. And when was the last time you personally talk to the two men in question”

Commodore Peich: “I don’t remember that. I suppose it was through ICQ, but about 7th or empire matters, never about "support" or so.”

Lt. Cmdr. Samurai: “And have you received anything from Surface Marshall Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie”

Commodore Peich: “No, I'm not in contact with them.”

Lt. Cmdr. Samurai: “So you don't talk to them?”

Commodore Peich: “No, I don’t talk to them.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok, well thank you for your time Commodore sir. If I need to talk to you more on this matter I'll contact you. Long live the Empire!!”

Commodore Peich: “Bye!”

Witness #5: Commodore Tiree Durmin of the Imperial Command Fleet


This is a transcript on of the communications between Commodore Tiree Durmin and myself when I contacted him over ICQ to ask him a few questions on the matters at hand. This Conversation took place on Thursday, May 25, 2000 starting at 15:44 till 16:19.

Lt. Cmdr. Samurai: “Excuse me Commodore sir, may I have a moment of you time to ask you a few questions?”

Commodore T. Durmin: “Of course.”

Lt. Cmdr. Samurai: “I am Senior Agent Samurai of INIS and we have been ordered to conduct a full investigation on these matters that have besieged our beloved Empire. When was the last time you were in contact with Grand Admiral Veynom and Admiral Esling?”

Commodore T. Durmin: “Besides for the basic weekly reports which the Emperor also has copies of, our conversations have been over ICQ. Let me check the histories.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok thank you.”

Commodore T. Durmin: “The last time I talked to Veynom was on 5/17/00. I wished him a happy birthday. Ten days earlier we discussed the possibility of extending the privilege of assigning ships to trusted CO's. This would aleve the burden placed on him and the personnel department. The last message I sent to him was yesterday. I asked him if there had been any developments. He has not responded.”

Lt. Cmdr. Samurai: “So he had not mention to you any word of a coup of any type?

Commodore T. Durmin: “No. None whatsoever. The last time I talked to Esling (the only time within the last several months) was Tuesday. We talked about the charges. Should I go on about that?”

Lt. Cmdr. Samurai: “Yes please do.”

Commodore T. Durmin: “Ok, I talked to him about the charges. I asked him that if the basics of it was that the Army and Navy were accusing each other of treason. He said yes. I declared that as an Imperial Officer I would not take sides, since my job is to protect the Emperor. He replied: "I side with the Emperor as well! I never couped, did I?" I replied not that I know of. His reply was: "There! I will NOT coup and never would have!"

Lt. Cmdr. Samurai: “So they both never asked you to support this supposed coup then?”

Commodore T. Durmin: “Of course not! No one has ever mentioned anything like that. As a member of the INIS, are your investigations creditable? I don't doubt your judgement, it's just that Esling is the head of the department...”

Lt. Cmdr. Samurai: “Well the Emperor has asked us to conduct a full investigation, which I was ordered by the Deputy Director of INIS, Commander C. Uebles.  I just have a couple more questions for you Commodore.

Have either Surface Marshall Trey Connel or Brig. Gen. Kiie contacted you about this supposed coup?”

Commodore T. Durmin: “No. I contacted them. I expressed my opinion that this matter should be handled carefully, since it has the potential to destroy either the army or the navy. I expressed my fear that if Veynom were kicked out, many experienced officers would leave with him. He then said that some would stay- He mentioned Simms and Dernnon, Along with me. He then asked me if I would stay. I said that of course I would.”

Lt. Cmdr. Samurai: “And when was this that you two had this conversation?”

Commodore T. Durmin: “This conversation with Connel was Tueday Night. Kiie's conversation was similiar. I also want to talk about Dernon.”

Lt. Cmdr. Samurai: “And who is this Dernon character please?”

Commodore T. Durmin: “He is the one who stepped forward to say that Veynom was online during the period he said he wasn't.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Please carry on Commodore.”

Commodore T. Durmin: “My XO, Vistate, was talking to me about this matter and what we should do as a fleet. He said that he talked to Derrnon about it and that Derrnon said something about the Emperor stepping down. I asked Derrnon where he got his info, and he cited an email by Grand Moff TJ to all Fleet CO's. I never got this mail, and when I asked him to forward his copy, he couldn't find it. This made me a little skeptical.”

Lt. Cmdr. Samurai: “uuummmm, and what is the rank of this Derrnon person?”

Commodore T. Durmin: “I'm not sure. I think he is a Lt. Cmdr. His ICQ # is 2157709.”

Lt. Cmdr. Samurai: “aww, Kast. Yes I have him on my list. I guess I will be talking to him personally then.

And when were you talking to Kast?”

Commodore T. Durmin: “Yesterday Afternoon.”

Lt. Cmdr. Samurai: “uuumm, well your statement has been recorded Commodore and if I have any more questions I'll be contacting you. And please, if you can think of anything else to add, don't hesitate in contacting me. Thank you for your time sir. Long live the Empire!!”

Commodore T. Durmin: “Your welcome. If I hear anything else, I'll let you know. Your immediate CO is Uebles, correct?”

Lt. Cmdr. Samurai: “In INIS yes, but as for my Fleet, it is Cmdr. Huzz Lord and he is away till the end of the month and left me in charge of the Fleet.”

Commodore T. Durmin: “Ok, thank-you.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Your welcome. Bai.”


Our conversation continued once again between 18:01 till 18:19.

Commodore T. Durmin: “You are probably aware by now, but Uebles forwarded the letter that I was talking about earlier about Kast Derrnon saying the Emperor is stepping down.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Actually no I wasn't. My email thingy is being screwy.  Would you care to transfer a copy of it via ICQ to me please? Also, by chance, do you have Ens. Blackfear's ICQ#.”

Commodore T. Durmin: “My transfer function on ICQ has been broken. I'll upload it as a TXT file for you to a server. BRB.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok, thank you.”

Commodore T. Durmin: “http://www.geocities.com/bsmith_ghs/tj.txt”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok thank you. Ah yes this one, I only received the top portion and that was only just yesterday. Do you have Ens. Blackfear ICQ# by chance?”

Commodore T. Durmin: “No, I do not.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok. Oh and at what dates and times where these sent?”

Commodore T. Durmin: “I don't know. I don't have the original copies. Count Uebles forwarded them to me. He would know.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok, good. Thank you, you have been a great service Commodore.”

Commodore T. Durmin: “Glad to help.”


The following is that email that I requested from Commodore T. Durmin and that he made available to me by putting it on a website so I could view it.

To: Fleet Commanders

From: Grand Moff Tj

Good Evening,

I believe I have met all of you at one time or another, and I come with bad news this evening. Our Emperor Piett is going to step down in a week, he has been a wonderful emperor and done much for the empire. The next in line for the throne would be Chief Of Staff Trey Connel, there is only one problem with this. Grand Admiral Veynom, Warlord Vodo, notorious for his coups and etc, and Admiral von Esling are attempting to overthrow the Emperor tonight and instate Grand Admiral Veynom as Emperor. This is not the imperial thing to do. That is what the Red Alert is about Grand Admiral Veynom is using you, his fleet commanders, as tools to gain power over the entire empire. If Grand Admiral Veynom is allowed to do this it will tear us apart. The empire will fall apart because none of the High Command will recognize Grand Admiral Venyom as the new Emperor. I am asking you to not support Grand Admiral Veynom in this endeavor. I know this must seem wrong but it is the right thing to do, but it is what will keep the empire together and last forever. People like Grand Admiral Veynom, Warlord Vodo and Admiral Von Esling don't want to see the empire benefit. What they want is more power, to be on the top. And once they get to the top they wouldn't know what to do. If you agree with me and support the proper cause please reply to this E-mail as soon as you can... and give me your opinions.

Grand Moff Tj

Courscant Region

[SWSIM][1YEAR][FCO]

IMS Adjudicator

"Cry 'Havoc,' and let slip the dogs of war;" Mark Antony, Julius Caesar

Subject: More News

Date: Tue, 23 May 2000 21:42:08 –0300

From: tjsweet@ns.sympatico.ca (Tyler Sweet)

To: , , , , , , , , , , References: <29.5765af4.265b6ab7@aol.com

To: Fleet Commanders

From: Grand Moff Tj

Greetings Fleet Commanders.

You have by now been made aware of the broiling debate centering around our own Grand Admiral Veynom. He made an address to you this morning. It contained at least one verifiable lie. In his address Veynom said this: "I was supposed to be leading a coup d'etat during 7PM and 2AM (EAST) yesterday. I was sleeping. Did anyone see me online or get a message from me at that time ?" The answer is yes. At least one Naval officer saw him online. Sensing an inconsistency in what Veynom said in his address, a neutral observer, one of our very own Fleet COs, Lt. Cmdr. Kast Dernon observed Veynom online in invisible mode for a period of time extending well past 7:00pm EST. Lt. Cmdr. Dernon may never have known Veynom was online, but when he sent him a message thinking Veynom was offline, Veynom responded immediately and allowed Kast to see him in invisible mode. The Lt. Cmdr. was informed that the Grand Admiral was "busy" and working on something "Classified". Veynom apparently did not cover his tracks completely because he forgot to take the Lt. Cmdr. off 'visible' mode and the Lt. Cmdr. was able to see that Veynom was online long after he told us he was supposedly asleep. IF Veynom lied to us about this point because he thought no one could prove him wrong by catching him in the act, what else could he be lying about? Why else would he have put the fleets on Red Alert hours earlier? It is obvious Veynom was planning on something, and it is equally obvious he was planning on using all the Navy COs as pawns in his game to take the throne.

Grand Moff Tj

Courscant Region

[SWSIM][1YEAR][FCO]

IMS Adjudicator

"Cry 'Havoc,' and let slip the dogs of war;" Mark Antony, Julius Caesar

Subject: New Information

Date: Tue, 23 May 2000 22:13:02 –0300

From: tjsweet@ns.sympatico.ca (Tyler Sweet)

To: , , , "Simms" , , , , , "Silencer" , , , , , , , , , , , , "Christopher Clapper" , , "Alex Bjorvik" , , , , (sorry if you get this twice my e-mail crashed when it sent and i dont know if it went though)

To: Fleet CO's & XO's

From: Grand Moff Tj

Greetings Fleet Commanders.

You have by now been made aware of the broiling debate centering around our own Grand Admiral Veynom. He made an address to you this morning. It contained at least one verifiable lie. In his address Veynom said this: "I was supposed to be leading a coup d'etat during 7PM and 2AM (EAST) yesterday. I was sleeping. Did anyone see me online or get a message from me at that time ?" The answer is yes. At least one Naval officer saw him online. Sensing an inconsistency in what Veynom said in his address, a neutral observer, one of our very own Fleet COs, Lt. Cmdr. Kast Dernon observed Veynom online in invisible mode for a period of time extending well past 7:00pm EST. Lt. Cmdr. Dernon may never have known Veynom was online, but when he sent him a message thinking Veynom was offline, Veynom responded immediately and allowed Kast to see him in invisible mode. The Lt. Cmdr. was informed that the Grand Admiral was "busy" and working on something "Classified". Veynom apparently did not cover his tracks completely because he forgot to take the Lt. Cmdr. off 'visible' mode and the Lt. Cmdr. was able to see that Veynom was online long after he told us he was supposedly asleep. IF Veynom lied to us about this point because he thought no one could prove him wrong by catching him in the act, what else could he be lying about? Why else would he have put the fleets on Red Alert hours earlier? It is obvious Veynom was planning on something, and it is equally obvious he was planning on using all the Navy COs as pawns in his game to take the throne.

Grand Moff Tj

Courscant Region

[SWSIM][1YEAR][FCO]

IMS Adjudicator

"Cry 'Havoc,' and let slip the dogs of war;" Mark Antony, Julius Caesar

Witness #6: Lieutenant Commander Kast Derrnon of the Imperial Command Fleet


Upon seeing that Lt. Cmdr. Kast Derrnon’s name come up in a conversation and in the email above sent by Grand Moff Tj, I contacted the Lt. Cmdr. personally to find out more to what he had to say. The following is the conversation between Lt. Cmdr. Kast Derrnon and myself that took place on Thursday, May 25, 2000 between 20:05 till 20:59.

Lt. Cmdr. Samurai: “Lt., may I have a word with you?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “Lt. Cmdr. And, yes?”

Lt. Cmdr. Samurai: “I am conducting an investigation in regards to the recent allegations that have been brought up against Grand Admiral Veynom and Admiral Von Esling. INIS has been asked to conduct this investigation and with me being the Senior Agent of INIS, was asked to co-ordinate this investigation.”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “Yes, and?”

Lt. Cmdr. Samurai: “I have been questioning CO's of the Imperial Fleet and your name came up and I wish to have a few words with you.”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “Go ahead.”

Lt. Cmdr. Samurai: “How is it that you knew about the Emperor stepping down?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “People were acting weird in their speech, people I was talking to.  Cherokee was inquiring to me about who I would support if a conflict for Emperor took place. I sort of figured it out, and he confirmed it.”

Lt. Cmdr. Samurai: “And when did this all take place?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “Same night that the story broke on the ING.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Which was Lt.?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “Lieutenant? Sorry, I was promoted to Lt. Cmdr. a month and a half ago. Anyway...

5/22/2000”

Lt. Cmdr. Samurai: “Sorry, but that I was not informed of your promotion. Congratulations. Can you tell me more on your conversation with Grand Moff Cherokee?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “That is pretty much it. He just asked who I would support if the Emperorship was between Connel and Veynom.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Nothing else mention uuummm. Ok and now about this email stating that you saw and talked to Grand Admiral Veynom on the night that he states he was online. What all transpired there?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “He said he was offline you mean. I sent him a message about an idea for starfighters, since being a fighter pilot is a pretty much dead end job. I thought he was offline, he responded immediately, I saw him pop up as invisible but online. He said to place my fleet on alert. And he said he couldn't talk about my idea because he was busy with something classified.  I saw him online past 7 p.m.”

Lt. Cmdr. Samurai: “What was the last time you personally talked to him that night?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “6:50. I stopped messaging him 'cause he said he was busy and I wanted to respect his wishes.”

Lt. Cmdr. Samurai: “And what time did you see him online till then?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “Till then or after then?”

Lt. Cmdr. Samurai: “What time did you see him online after you last talked to him at 6:50?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “Until I got disconnected, and when you reconnect you can't see who is invisible anymore. In between 7:30 and 7:45 Eastern I believe.”

Lt. Cmdr. Samurai: “So between 7:30 and 7:45 EST was the last time you personally saw him online then?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “Around that time.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Now tell me, why would the Grand Admiral tell you he was working on something classified?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “I don't know. He volunteered it in his message. Veynom (ICQ#16053786) Wrote:

Mail me that, I am really busy right now. Classified info.”

Lt. Cmdr. Samurai: “uuummmm. Yet you have no idea exactly what this classified info was. It could be anything then, something totally unrelated to what is happening.”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “Yep.  Just take it into context. I never said it had anything to do with whatever. And you can stop acting like you are cross-examining me, I'm not Connel's puppet.  I am neutral, I like Veynom, and I'm just coming forward with info. That might help clear this mess.”

Lt. Cmdr. Samurai: “I am conducting an investigation there Lt. Cmdr. and this is the way I conduct them. You are not the only one I have talked to today.  Why are you being so defensive?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “As I said before, you are acting like you are cross examining me. Talking like we are on opposite sides.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Well that I sorry you feel like that. Now Lt. Cmdr., do you talk to Surface Marshel Trey Connel or Brig. Gen. Kiie?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “Nope, not really. I've only talked to Cherokee, really. Nothing with Connel, and a few words with Kiie asking her what was going on. ”

Lt. Cmdr. Samurai: “And when was the last time you talk to Brig. Gen. Kiie?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “She isn't a Brig. Gen. anymore, she is Minister of Intelligence typically... but she got suspended so Cherokee is filling in. 5/23/2000.”

Lt. Cmdr. Samurai: “I know she's suspended Lt. Cmdr., I have been told that.  And what was the conversation about?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “What was going on with the situation... since I had gotten home and hadn't been on since the night before when this all started.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Why would she contact you on these matters?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “She didn't. I messaged her. I asked her what was going on. She is Minister of Intelligence after all.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Still why would she tell you the happenings?”

Lt. Cmdr. K. Derrnon: “Why wouldn't she if I asked? It isn't like everything is classified.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok, well thank you for your time Lt. Cmdr., if you have anything to add, you can contact me. And if I have anymore questions, I'll contact you. Good night.”


I might add, when asking Lt. Cmdr. Kast Derrnon’s the question, I got the impression of him being defensive. All of the other officers who I questioned though the day were willing to answer yet with this officer it felt like I was pulling teeth from a rancor to get answers out of him.

Witness #7: Commander Assassin of the Naval Command Fleet


This conversation was conducted over ICQ on Thursday, May 25, 2000 from 20:52 till 20:56.

Lt. Cmdr. Samurai: “Excuse me Cmdr. sir, mind if I take a moment of your time to ask you a few questions.”

Cmdr. Assassin: “Sorry my sister was on comp, what you need?”

Lt. Cmdr. Samurai: “I'm Lt. Cmdr. Samurai, Senior Agent of INIS and INIS has been asked to conduct an investigation on these matters at hand. When was the last time you talked to Grand Admiral Veynom and Admiral Von Esling?”

Cmdr. Assassin: “Prior to the charges?”

Lt. Cmdr. Samurai: “Yes.”


Due to being disconnected from the net, we continued our conversation from 23:47 till 00:13.

Lt. Cmdr. Samurai: “Sorry about when I last contacted you, I got disconnected. Shall we continue?”

Cmdr. Assassin: “Sure.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok, thank you Cmdr. Have you been contacted by either/or Grand Admiral Veynom, Admiral Von Esling or Governor Vodo about supporting their cause in this coup they are supposedly conducting.”

Cmdr. Assassin: “I was contacted by Esling who simply asked where my loyalties were shortly after the accusations were posted on the ING.  I told him that I followed the Emperor and the subject seemed dropped.”

Lt. Cmdr. Samurai: “But nothing about a coup before hand?”

Cmdr. Assassin: “Nope.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok, good. Now about Surface Marshal Trey Connel and Brig. Gen. Kiie, have they contacted you before and/or after the accusations were laid.”

Cmdr. Assassin: “I spoke with both regarding what the NCF should do for orders in the interim of the trial and was sent to Emperor Piett.”

Lt. Cmdr. Samurai: “And when was this?”

Cmdr. Assassin: “About two hours after the accusations were posted on the ING.”

Lt. Cmdr. Samurai: “You don't have a copy of those accusations by chance do you?”

Cmdr. Assassin: “No I don't :(“

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok, so they didn't tell you anything about these charges or even ask where your support was?”

Cmdr. Assassin: “Nope. I was actually informed of the charges by Esling”

Lt. Cmdr. Samurai: “Oh, ok. What about Grand Moff Cherokee, did he contact you?”

Cmdr. Assassin: “He's not even on my ICQ list.”

Lt. Cmdr. Samurai: “And about this email that has been sent out to all fleet CO's, did you hear about that incident before?”

Cmdr. Assassin: “What do you mean? I got the letter in my mailbox, didn't hear anything about it till I got there.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok good, and do you know this officer Lt. Cmdr. Kast Derrnon?”

Cmdr. Assassin: “I've spoken with him on ICQ a few times before.”

Lt. Cmdr. Samurai: “And what type of officer would you consider him from your chats with him?”

Cmdr. Assassin: “I don't have enough information to rate him as an officer.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok that’s an honest answer. Just one more question sir, did you or have you hear any mention of the entire Imperial Navy defecting?”

Cmdr. Assassin: “I've gotten a feeling that several of the higher ranked officers would leave if Veynom was convicted, but nothing suggesting that the Imperial Navy as a whole would defect.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok thank you for your time Cmdr. Long live the Empire!”

Witness #8: Lieutenant Commander Thrawn XXIV of the 4th Imperial Fleet


This conversation was conducted over ICQ on Friday, May 26, 2000 from 00:15 till 00:45.

Lt. Cmdr. Samurai: “Excuse me Lt. Cmdr., may I have a moment of you time?”

Lt. Cmdr. Thrawn XXIV: “Sure.”

Lt. Cmdr. Samurai: “I with INIS and we are under orders from the Emperor to conduct an investigation on the recent matter that has besieged our Glorious Empire and I have a few questions for you.”

Lt. Cmdr. Thrawn XXIV: “Alright.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Has either Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling contacted you about supporting them in this coup of theirs that they are being accused of?”

Lt. Cmdr. Thrawn XXIV: “No, except if you count that red alert thing all fleet COs got the day before this whole thing began.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Yet all of this was suppose to all happen on Monday night.  When did you receive that red alert email?”

Lt. Cmdr. Thrawn XXIV: “I didn’t get an email, Veynom talked to me over ICQ. He asked me how soon my fleet could be ready for a priority mission. He said nothing more after that, I asked him if it was a combine mission or an RPG related thing. I expected we were being tested. I had no idea what was going on until I got back to see all the emails in my box. I just checked history and it said I got the messages at 7:45 p.m. Monday.”

Lt. Cmdr. Samurai: “From the Grand Admiral?”

Lt. Cmdr. Thrawn XXIV: “Yes.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Now did Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie ever contact you then as well?”

Lt. Cmdr. Thrawn XXIV: “No, but I did ask Minister Kiie about the ING at 1:03 p.m. EST Wednesday.

One of my fleet members told me it was closed and seemed to think it was hacked so I asked her, then went to the site feeling like an idiot seeing it was obviously closed someone in the Empire.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Yes someone was tampering with it, by chance you didn't see the charges there and get a copy of it by chance did you?”

Lt. Cmdr. Thrawn XXIV: “No I didn’t, sorry. The only charge I can recall seeing there was theft of stolen property posted by Kiie. Then that was dropped so I don’t know what they are.”

Lt. Cmdr. Samurai: “And what all did Kiie talk to you about?”

Lt. Cmdr. Thrawn XXIV: “I asked her about the site and she responded. “You have received a message! I'm aware of that. Here is the imperial news site, http://www.swcombine.com/images/ing.shtml. On it you'll also find a link to the ING. www.interlog.com/~hellin/Ing/default.htm I thanked her for the info and she responded "np" that was the whole conversation.”

Lt. Cmdr. Samurai: “Nothing else then, good. Do you care to add anything Lt. Cmdr.?”

Lt. Cmdr. Thrawn XXIV: “No, nothing to add. I just hope this whole thing ends soon.”

Lt. Cmdr. Thrawn XXIV: “You and me both. Well thank you for your time. Long live the Empire!”

Witness #9: Lieutenant Commander Kaninen of the 9th Imperial Fleet


This conversation was conducted over ICQ on Friday, May 26, 2000 at 11:31 till 13:28.

Lt. Cmdr. Samurai: “Excuse me Lt. Cmdr., may I have a moment of your time?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "Certainly."

Lt. Cmdr. Samurai: “Aawwee good, thank you. I am Senior Agent Lt. Cmdr. Samurai. The INIS Security Assembly has been asked to conduct an investigation into these matters at hand and I just have a few questions for you. Has Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling contacted you in regards of supporting this coup of theirs?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "I have never been contacted to be a part of anything to do with these accusations against them..."

Lt. Cmdr. Samurai: “Good, and when was the last time you were in contact with these two men?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "You mean before the alleged coup attempt?"

Lt. Cmdr. Samurai: “Yes."

Lt. Cmdr. Kaninen: "That would be on ICQ, wait a sec and I will check the ICQ logs."

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok, thank you."

Lt. Cmdr. Kaninen: "Grand Admiral Veynom and I were talking the night before. He had put the fleet on red alert. Last message received at 01:12, 23.05.00, that is CET, GMT +1. And I don't remember the last time I talked to Admiral von Esling, but it was quite some time before this."

Lt. Cmdr. Samurai: “Uuummm interesting. So he did not mention anything about supporting him?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "Should he have? He just said my men and I should be attentive, the time I gave you how does that match Veynom story`?"

Lt. Cmdr. Samurai: “That is what we are trying to find out Lt. Cmdr. Ok. Had you been contacted by Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie before or after these accusations were laid?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "When I got up the morning after, I had received a mail from Grand Moff TJ, explaining Veynom's "treason". I sent a message to Minister Kiie and she told me new Orders where on the ING. Didn't contact or hear anything from SM Connel."

Lt. Cmdr. Samurai: “So that was all Kiie told you?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "Hmm do you know of a way to get a text log file from the ICQ history log?"

Lt. Cmdr. Samurai: “So Kiie asked you that?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "Ehh sorry I'll just save it."

Lt. Cmdr. Samurai: “Thank you Lt. Cmdr. Just one sec while I look over this."


At this point of the conversation, I looked over the file he transferred to me over ICQ. The following is a copy of that file.

--------------------------------------

     ICQ History Log For:    

         7523181  Minister Kiie

 Started on Fri May 26 18:47:25 2000

--------------------------------------

Minister   11.03.00 21:24 join #swcombine-empire vader

Minister   11.03.00 21:25 password protected room

excessive  11.03.00 21:26 yes I see, thank you

excessive  23.05.00 08:13 ma'am, 

                               what is going on?

Minister   23.05.00 08:16 New orders on the ING.

excessive  23.05.00 08:24 ma'am, I suggest you try to get Fleet Admiral Simms to address the navy on this matters, and maybe Emperor Piett, many are very loyal to Veynom, and many does not believe what has happened, it would help if at least Simms spoke as he is in the Navy

Minister   23.05.00 08:24 Read the news on the ING.

excessive  23.05.00 08:25 ma'am I have well.... I have to go....

Minister   23.05.00 08:25 bye


The conversation between Lt. Cmdr. Kaninen and myself continued after I viewed the info he sent me.

Lt. Cmdr. Kaninen: "Ok, she does not imply anything there, hmmm so what do you know of Pangborns arrest?"

Lt. Cmdr. Samurai: “Only that he was arrested Lt. Cmdr. What do you know about it?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "Just what was sent out the Fleet CO's."

Lt. Cmdr. Samurai: “And have you been asked to defect if things get worst?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "Asked by whom?"

Lt. Cmdr. Samurai: “Anyone."

Lt. Cmdr. Kaninen: "If Veynom is convicted? Well not to defect, but maybe resigning because I do not know what the Navy would be without him."

Lt. Cmdr. Samurai: “So no one has contacted you to do such a thing?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "Amred revolt no."

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok good, thank you Lt. Cmdr. Oh one more question. Has any of the Moffs or Grand Moffs personally contacted you?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "My Moff is inactive, and GM TJ is acting GM, and he only contacted the CO's and XO's of the region...."

Lt. Cmdr. Samurai: “How did he contact you, email or ICQ?"

Lt. Cmdr. Kaninen: "Mail, and it was not directed at me personally."

Lt. Cmdr. Samurai: “Ok, well thank you Lt. Cmdr. for your time. If you have anything else to add, please don't hesitate in contacting me. I may contact you again if I have anymore questions."

Lt. Cmdr. Kaninen: “I will, goodbye."

Witness #10: Grand Moff Tj of the Courscant Region.


Grand Moff Tj talk on a regular basis due to him being the person in charge of the region I am stationed at and who my CO and I have to report to. During our conversations recently, there are times that I'd admit seemed peculiar. I feel that I should share these conversations with the both of you and see what you think of them. I edited it so the spell checker when sending this report off wouldn't have to work overtime on all the errors. I have tried to keep it all in the original format and left in personal conversation not pertaining the Combine in here as well.

Grand Moff 00/05/23 21:18 heh catch up on e-mails.

SyberSamur 00/05/23 21:19 I'm trying  why

Grand Moff 00/05/23 21:20 read read forward me anything to do with a red alert from veyom read mine respond… read my other 2 respond… double time.

SyberSamur 00/05/23 21:22 I haven't received anything from you

Grand Moff 00/05/25 14:36 Good Day

SyberSamur 00/05/25 14:37 g'day

Grand Moff 00/05/25 14:37 Sup?

SyberSamur 00/05/25 14:38 oh alot of work, you? Hay what are you doing home from school

Grand Moff 00/05/25 14:39 it's 3:36 why wouldn't I be out?

SyberSamur 00/05/25 14:40 oh yah 1hr difference ooppss

Grand Moff 00/05/25 14:40 heh, so what you think of this going on? Onjiaya made a fool of him self.

SyberSamur 00/05/25 14:42 well I have a big head ache now cause INIS was ordered by the Emperor to put a full investigation out and being a Senior Agent I am one of them in charge of this investigation     

Grand Moff 00/05/25 14:43 ouch... 

Grand Moff 00/05/25 14:44 word of advice, don't look at it as two fighting parties. Look at it as two parties who are doing what they thought was best for the empire.

SyberSamur 00/05/25 14:44 yah so I'll be talking to you more later on with some questions

SyberSamur 00/05/25 14:45 yes I know

Grand Moff 00/05/25 14:46 no prob. I was involved and I am going to be honest about it. No reason in lying. Plus what I did I did because I thought it would befit the empire. Lying just makes it worse since then, there are contradicting stories and etc.

Grand Moff 00/05/25 14:46 btw you still work at a soup kitchen  :) heh I am going to a interview here in a few min to get a summer job… should be pretty easy.

Grand Moff 00/05/25 14:48 ya there?

SyberSamur 00/05/25 14:48 yes I know and I've personally seen some things happen since this started. No it wasn't a soup kitchen I worked at, it was a kitchen of a hotel/conference center/cafe. Don't work in there now, I work at the front desk of the hotel

Grand Moff 00/05/25 14:49 cool stuff! Anyway I'm off cya

SyberSamur 00/05/25 14:49 sorry but I need to get to work on this investigation, man my head hurts

Grand Moff 00/05/25 20:38 good evening

SyberSamur 00/05/25 20:42 evening

Grand Moff 00/05/25 20:43 that's cool... Count Ubles just made me look like a idiot in front of all the fleet commanders… I don't need him to do that I can do that my self

SyberSamur 00/05/25 20:45 oh?

Grand Moff 00/05/25 20:46 bah anyway… what you up to. Anything I can do to help other then shut up  :)

SyberSamur 00/05/25 20:53 well I was looking at these emails you sent to the Fleet CO's on Tuesday, May 23.  Care to tell me more about them?

Grand Moff 00/05/25 20:56 what ya want to know about them? At the time I thought it was the proper thing to do. I thought that it was there right to know all this information

Grand Moff 00/05/25 21:01 Samurai… what evidence did Connel and Kiie present to your committee, and were did they get there evidence… other then Kast Dernnon's statement?

SyberSamur 00/05/25 21:02 I know and that's what I'm trying to do now, man my head hurts

Grand Moff 00/05/25 21:05 if you tell me what evidence Kiie I can probably take a guess whether it is fabricated or an unseen 3rd party caused this.

SyberSamur 00/05/25 22:13 I haven't seen any evidence brought forth

Grand Moff 00/05/25 22:13 ... figures… ok

SyberSamur 00/05/25 22:13 ok, what then.

Grand Moff 00/05/25 22:14 if they haven't brought forward any information then they were probably lying.

Grand Moff 00/05/25 22:15 e-mail Kiie… ask her for what ever evidence she has… tell her that you have been told to investigate

SyberSamur 00/05/25 22:15 and this Lt. Cmdr. Kast Derrnon then? I will then

Grand Moff 00/05/25 22:15 ok, thanks you agree with me that would be the best thing to do?

SyberSamur 00/05/25 22:16 yes and I will email her, just whether or not she replies

Grand Moff 00/05/25 22:17 tell her that she is bound by law to reply… since you are under orders from the emperor.

Grand Moff 00/05/25 22:18 if I find out that they were lying and I loose my GM Position I think I am getting on a plane and flying down to New York and doing some ass kicking then stop by and visit you of course     :)

SyberSamur 00/05/25 22:18 oh I will so, about this Lt. Cmdr. Kast Derrnon, where does he fit into the picture, in your eyes

SyberSamur 00/05/25 22:19 well you'll have to travel farther cause I live in London remember      ; )

Grand Moff 00/05/25 22:20 you do? I thought you lived in Ontario.

SyberSamur 00/05/25 22:21 yes London, Ontario you silly

Grand Moff 00/05/25 22:21 ah hehe

SyberSamur 00/05/25 22:21 do you still haven't answered my question about this Kast character.

Grand Moff 00/05/25 22:22 ah Kast was the one who Veynom message when he said he was offline, but Veynom forgot to take off view mode and Kast saw him online for a long time.

SyberSamur 00/05/25 22:23 what all do you know about this Kast person

Grand Moff 00/05/25 22:23 he is reliable he is telling the truth

SyberSamur 00/05/25 22:24 so why would you loose your Grand Moff rank then

Grand Moff 00/05/25 22:26 cause of them messages

SyberSamur 00/05/25 22:27 well everyone didn't know the whole picture at that point, now did they

Grand Moff 00/05/25 22:27 k

SyberSamur 00/05/25 22:28 how often did you or do you talk to Trey, Kiie and/or Cherokee

Grand Moff 00/05/25 22:29 not often.

SyberSamur 00/05/25 22:30 what do you know of Cherokee, I personally know very little of him

Grand Moff 00/05/25 22:30 ex army.

Grand Moff 00/05/25 22:31 used to be GM I think, not sure

SyberSamur 00/05/25 22:31 and what are his ties with Veynom, Esling, Vodo, Trey and Kiie

Grand Moff 00/05/25 22:31 none with the 3 first but I think he is friends with trey and Kiie

SyberSamur 00/05/25 22:32 uuuuummmm, ok thank you Grand Moff

Grand Moff 00/05/25 22:33 welcome

SyberSamur 00/05/25 22:34 if there is anything you wish to say, add or bring forth, please don't hesitate in contacting me

Grand Moff 00/05/25 22:36 I wont. I want to get this over with so things can return to normal

SyberSamur 00/05/25 22:36 you and me both

SyberSamur 00/05/26 00:48 relay this message to your men, if any had contact with Pangborn, they must stop IMMEDIATELY, this can and will worsen Veynom on his trial, Fizzban did say that the outcome of this event will have an effect on their player database and Veynom CAN get EXECUTED...

Replies to my inquiries

Imperial Naval Communiqué 

#LCS000527A 

To: Fleet Admiral Simms 

From: Lt. Cmdr. Samurai 

Re: INIS Investigation 

Sir; 

*** A shuttle bearing the INIS insignia jumps out of hyper space a few kilometers from your ship and immediately your Comm Officer is receiving a transmission with the proper security code clearance. Your Comm Officer relays this to you and you give the clearance for the shuttle to dock. 

You are there in the docking bay as the shuttle lands and the entry ramp lowers. As soon as the ramp touches the floor, you see a figure in a black security uniform descend the ramp unescorted carrying a datapad. *** 

"Greetings Fleet Admiral, I am Lt. Cmdr. Samurai, Senior Agent of INIS. The INIS Security Assembly as been asked to conduct an investigation into these matters that has besieged our glorious Empire. I'm here personally to ask you a few questions; alone if you don't mind." 

*** You escort Samurai to a meeting chambers that you know is secure and with guards posted outside so you won't be disturbed. *** 

"I won't take to much of your time, I understand you are busy with matters of your own. Please answer these fully and if you have anything else to comment, by all means, please do. And remember, what I say in this room does not leave. We don't need anymore damage that is already done." 

"These are all general questions and I am asking everyone them, so don't be offended by them. I need as much information as you can provide so a thural investigation can be conducted." 

"Have you been contacted by Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling and Governor Vodo to support this coup of theirs that they are supposedly conducting?" 

"When was the last time you talked to these men? I need dates and times with data." 

"Has Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie contacted you before and after these accusations were laid?" 

"Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and after it was sent?"

"Has anyone asked you to defect during these times?" 

"Ok, thank you Fleet Admiral. Your assistance in this investigation has been recorded and appreciated. I may contacting you at a later date if I have any more questions. Thank you for your time." 

*** You escort the Lt. Cmdr. back to his shuttle and watch as is disembarks off your ship and jump into hyper space seconds later to parts unknown. You breath a sigh of relieve and that this questioning is over; for now you hope. There is something about INIS that unnerves you. Deep down you wish this whole incident to be resolved so the Empire can get back to business. *** 

Long live the Empire! 

Lt. Cmdr. Samurai
Senior Agent INIS 

XO 11th Imperial Fleet
Security Officer, 11th Imperial Fleet
11th Imperial Fleet Newsletter Editor
INPO Volunteer - Project: FOR 

IMS Indomitable
[FCO] [INIS] [2ARIT] 

[1LOC] [6MNT] 

PRIVATE "TYPE=PICT;ALT="To: Lieutenant Commander SamuraiPRIVATE "TYPE=PICT;ALT="
From: Lieutenant Savk 

"Please have a seat Sir. I have been hoping to hear from the INIS. I have contacted Flight Corporal Corman once already today. To your first question I answer No. Grand Admiral Veynom, Admiral Esling and Governor Vodo have never contacted me to join in any traitorous activity. Personally I have never had any contact with Admiral Esling or Governor Vodo. The last time I talked to Grand Admiral Veynom was last week, Thursday to be exact. We chatted over ICQ; the discussion was in regards to whether or not I, as XO of the NCF should step forward as CO while Commander IW Assassin was missing. The last time I talked to Surface Marshall Trey Connel was when I was the Director of the INA. We discussed how I was promoting activity in the Navy. He wanted to start a similar organization in the Army. Brig. Gen. Kiie I haven't heard from for a very long time. She was the first person I contacted when I enlisted in the Navy. She helped me alot. I haven't talked to either in over 2 months. The first message I received regarding these accusations came from Commander Onijaya. After that I received about 10 messages about the incident. I then went to all the message boards and checked them. I also got in immediate contact with Commander IW Assassin. He promptly issued Fleet orders. I hope this info helps you Lieutenant Commander. I would like to state for the record that I don't think Grand Admiral Veynom capable of treason. He is a pure loyal Imperial Navy man. Admiral Esling and Governor Vodo I cannot judge because I really don't know them. And no one has asked me to defect during this time. Rest assured if they do that they will be dealt with according to Imperial Law Decree II, Imperial Justice. As noted in the Law Decrees area of the ING. If you need anything else please contact me. I believe your shuttle is ready for departure now, I will escort you to the hanger." 

Lieutenant Savk 

XO NCF 

Saber Sqd 

To: Lt.Cmdr. Samurai 

From: Cmdr Onijaya 

Greetings, 

Cmdr: "Please, Lt. Cmdr. I am here to serve the Empire, therefore, let's start!" 

Lt. Cmdr.: " Good. Let's begin: 

1st: Have you been contacted by Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling and Governor Vodo to support this coup of theirs that they are supposedly conducting? 

2nd: When was the last time you talked to these men? I need dates and times with data. 

3rd: Has Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie contacted you before and after these accusations were laid? 

4th: Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and after it was sent? 

5th: Has anyone asked you to defect during these times? 

Cmdr: "Very well. Can I start answering?" 

Lt. Cmdr. signals positively 

Cmdr: "Thank you. So here it is: 

1st: I have never been contacted, since I'm in the Empire to a coup, or that "supposed" coup. 

2nd: Well, Governor Vodo I never did... GA Veynom (in GMT 00:00 - Portugal) the last time I've contacted him was: 27-05-00 at 12:49, by ICQ. Admiral Esling (in GMT 00:00 - Portugal) the last time I've contacted him was: 24-05-00 at 12:49, by ICQ. 

3rd: No. 

4th: Red Alert by Grand Moff Tj. Well although I've seen the mail, I haven't talked about that mail in particular with no one. Of course like I support GA Veynom's innocence, I've posted and supported GA, but I really never talked about this mail. 

5th: I've never been asked to defect, by anyone. 

If I'm allowed, I'll give a little remark on something: If there is to happen a rebellion and/or civil war, it's against GA Veynom constant requests. We are constantly asking us to do nothing, tell the truth, and follow INIS orders. 

Commander Nugehan Onijaya

Medical Assistant

Calaron Sector

17th Fleet CO
IMS Protector

To: Lt. Cmdr Samurai
From: Lt. Todtstelzer

Sir,

Here are the answers to your questions, I hope it helps:

"Have you been contacted by Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling and Governor Vodo to support this coup of theirs that they are supposedly conducting?"

Answer: I was never contacted by these men about a coup. In fact, I learned about the affair from COS Connels post on the ING.

"When was the last time you talked to these men? I need dates and times with data."

Answer: According to my ICQ-log, I talked to Grand Admiral Veynom on the 16th of April and to Vice-Admiral GEsling on the 19th of April. I have never talked to Governor Vodo during my career in the Navy.

"Has Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie contacted you before and after these accusations were laid?"

Answer: I never talked to COS Connel since I joined the Combine and I only spoke with Brig. Gen. Kiie once, but that was months ago!

"Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and after it was sent?"

Answer: I received an email from my CO, Commodore Quaxo, where he informed the company CO's and me that we were switched to "Red Alert" status, but I was never contacted personally by anyone.

"Has anyone asked you to defect during these times?"

Answer: No, I was never asked to defect during my career in the Imperial Navy.

Service to the Imperium!

Lieutenant Todtstelzer
[LOC] [1YEAR]
XO 5th Imperial Fleet - Abrion Knights
Fleet Assignment Officer
IMS Malice

To: Lieutenant Commander Samurai
From: Lieutenant Carg

The answers you requested:

---------------------------------------------------------------------------

The Lieutenant sits back in his chair as the door of the conference room closes and seals behind them. As soon as they are ready to begin the questioning, he offers a compliant smile.

"Have you been contacted by Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling and Governor Vodo to support this coup of theirs that they are supposedly conducting?"

"No." the naval officer answered firmly. "In fact, I have my doubts that there was any attempted coup in the first place."

The INIS representative gave an expression from behind his datapad that made the naval officer decide to leave out his personal opinions on the rest of the questions.

The representative continued. "When was the last time you talked to these men? I need dates and times with data."

"The last time I was contacted by our Grand Admiral was May 18th when he sent the usual reply to that weeks-fleet report. I spoke directly with Admiral Von Esling on the..." he entered some commands into the terminal
before him, then read the display. "...23rd when I asked him personally what was actually going on. We had served together in the distant past and are still somewhat acquainted. As far as Governor Vodo is concerned,
I've never hard any contact of any kind with the gentleman."

The INIS officer made some notes, then proceeded. "Who contacted you about this 'Red Alert' e-mail personally before and after it was sent?"

"The only person who had ever contacted me about the 'Red Alert' was my CO, Lieutenant Commander Kaninen, when he informed the entire fleet about our status."

"Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and after it was sent?" the Lieutenant Commander asked, sitting forward in his chair slightly.

"Of course not." The naval officer answered, smiling even wider. "That would be treason."

The representative looked at him for a moment, then rose from his chair. "Ok, thank you Lieutenant. Your assistance in this investigation has been recorded and appreciated. I may be contacting you at a later date if I have any more questions. Thank you for your time."

"Oh, thank you, sir." the Lieutenant replied, offering a short military bow. "I'm always eager to assist the INIS in any way I can."

For the greater glory of the Empire,

Darrian Carg , Lieutenant
XO , Imperial 9th Fleet
Caprionril , Dolomar Sector
IMS Demolisher


To: Lt. Cmdr. Samurai
From: Commander Dark Trooper

"These are all general questions and I am asking everyone them, so don't be offended by them. I need as much information as you can provide so a thural investigation can be conducted."

DT>>  Alright, Commander, what can I do for the INIS this evening? *He motioned for XO and Security officer to leave the room as he gave a slow nod. He was wearing his usual uniform, a gray with minimal badges. It had some oil marks over it, and he was not entirely clean, for he had not slept for 48 hours at least. Though, he still had that young smile, and crossed arms over his chest.*

"Have you been contacted by Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling and Governor Vodo to support this coup of theirs that they are supposedly conducting?"

DT>>  No. In fact, I have not received any orders from Grand Admiral Veynom for a while now. All I received which was slightly out of the ordinary was a mail from Fleet Admiral Simms, in which he asked "If you had to split the fleet, how many more men and ships would you need?" I answered it with a response of at lest double our current count of 13. Later that night, about a week or so ago, I contacted Veynom and asked him what was meant by it. I took it the wrong way in which, at one point, he ordered me to stop because I had 'a completely wrong point on the matter.' Naval Command was just interested in how much more men I wanted. In the fleet.

"When was the last time you talked to these men? I need dates and times with data."

DT>> I talked to Grand Admiral Veynom last at 5/23/00 at 6:45 AM, Pacific Standard Time. I was talking to him about what his plans were, since he is no longer part of the Empire. He said he would probably leave the game altogether.


DT>> With Admiral Esling.... I believe I last talked to him at 5/24/00 at 6:55 AM, Pacific Standard Time. I was talking to him about the losses the Navy would have if he and Veynom were convicted. I said I estimate 1/8 damage to the entire personnel of the Empire, most of them being Naval, and that we would lose 1/48 of our ships due to their computer hacking.


DT>> With Vodo, I don't know. The last time I talked to him was at least a few months ago.. at least. I don't ever recall speaking to Vodo in person, however.

"Has Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie contacted you before and after these accusations were laid?"

DT>> They have never contacted me, I contacted them. I asked if this was actually a series thing to Kiie, and she said yes, the accusations are serious. Then, with Connel, I asked him about evidence, and if I could see any. He said it was all in Piett's hands now, and he was ordered to show them to no other.

"Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and after it was sent?"

DT>> I was not contacted personally after my Red Alert Response was sent. I have not been contacted once personally, over e-mail, I believe, this whole time. I have only contacted others. Except for the occasional friendly chat with other fleet commanders here and there. I did not receive any response to my Red Alert Putdown.

"Has anyone asked you to defect during these times?"

DT>> No, I think the INIS knows better than to ask me a question such as this, as I would report such an infraction immediately.

"Ok, thank you Commander. Your assistance in this investigation has been recorded and appreciated. I may contact you at a later date if I have any more questions. Thank you for your time."

DT>> Feel free to ask me anything you likes, Commander. The 8th Fleet, its pilots, and its command have nothing to hide.

*He let the Commander go back to his ship before walking back aboard the VSD at dock, and ordered the men to 'raise the masts,' or get the engines ready. Within minutes, the VSD took off from the shipyard and, once again, resumed its course in patrol of the Farfin Sector.*

Commander Dark Trooper
CO of the 8th Imperial Fleet
IMS "Victory"
[1LOC][6MOS][SWSIM][FCO]


To: Lt. Cmdr. Samurai
From: Commodore Ryac

Commander, I am more than happy to answer these questions, I hope the Grand Admiral will be cleared soon...

"Have you been contacted by Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling and Governor Vodo to support this coup of theirs that they are supposedly conducting?"

No.

"When was the last time you talked to these men? I need dates and times with data."

By Admiral von Esling, 5/20/00. He contacted Commodores Quaxo, Peich & myself, to congratulate us on our promotions.

By Grand Admiral Veynom, 5/23/00. I asked him what was going on, and he told me to go to: http://lightning.prohosting.com/~inpo/

"Has Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie contacted you before and after these accusations were laid?"

No.

"Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and after it was sent?" 

Grand Moff Tj sent a "Red Alert" message to me and the rest of the Fleet CO's the evening of the 22nd.

"Has anyone asked you to defect during these times?"

Never.

I hope that was satisfactory.

That is all.

Commodore Ryac
XO, 3rd Recon Fleet
IMS Dauntless
[FCO] [2LOC]


"Have you been contacted by Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling and Governor Vodo to support this coup of theirs that they are supposedly conducting?"


No I have not.


"When was the last time you talked to these men? I need dates and times with data."


I have never spoken to Von Esling as far as I remember; if I have it has been months before and nothing important. Veynom, I have spoken to him 3 weeks + before all this happened asking advice about my fleet.


"Has Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie contacted you before and after these accusations were laid?"


Neither has contacted in wanting help but I am good friends with Kiie and I speak with her all the time. NEVER have I heard about any of these 'coup' operations.


 "Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and after it was sent?"


No one has contacted me. I did not receive such an email because I am not on the list.


"Has anyone asked you to defect during these times?"


No.

I hope my questions can help you, anymore information you know where to contact me. Good day.

Lt. Cmd. Vistate


"Have you been contacted by Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling and Governor Vodo to support this coup of theirs that they are supposedly conducting?" 

Yes, but it was not concerning a coup at all, it was a sort of "what if Connel became Emperor and tried to get rid of Veynom..." 

"When was the last time you talked to these men? I need dates and times with data." 

(if you want a copy and paste from ICQ, I do not have time for this...anyway, ICQ does not seem to properly keep the damn messages in order...probably because the battery on my comp that keeps the time when my PC is turned off is dead..) 

I talked to Veynom everyday, I spend much of my time trying to calm the men and keep order in the navy during these hard times and Veynom supports all of my actions.  Esling, I talked to him yesterday, but nothing important. Vodo, I have not spoken to him since the before this incident.. 

"Has Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie contacted you before and after these accusations were laid?" 

Connel never speaks to me...he fears me *evil grin* but Kiie after the accusations and before her suspension asked me to write a message to the navy to calm them down. 

"Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and after it was sent?" 

I never heard or received ANYTHING concerning this so called "RED ALERT" 

"Has anyone asked you to defect during these times?" 

Yes, but these men have been releived of duty, I understand how they feel and explained to them that their actions could jeapordize Veynom's case on trial...they have been tamed, they see my point and agreed to step down until further notice. 

Oh, and Cmdr, I do NOT feel uncomfortable in the presence of the INIS, you seem to forget who you are talking too...*Evil Laughter* 

F-Adm. Simms
TO: Lt. Cmdr. Samurai 

FROM: Lt. Cmdr. Death Lord 

Sir,

In first of all, I'll beg you to forget any formality once we have the same grade, treat me as colleague or Death Lord whatever you want. 

Now before to answer any question, I would like to know if I'm suspect of any charges, and if not why I'm being inquired about all this process. And another thing, some of the dates that you require from me I cannot give to you. Particularly all the ones referring to Admiral von Esling, because I format my computer frequently, and as you can imagine I lose my messages and my registry of them. Those mails on which I've contacted with Grand Admiral Veynom I can follow the registry of my Hotmail account and can give you my last contact with him by E-mail. However I can't grant you our contacts by ICQ, due to the same reasons of my difficulty of state you the dates of my contacts with Admiral Von Esling). 

My personal opinion is this: I know Grand Admiral Veynom pretty well. He helped to give my first steps, here and mainly in the Star Wars Simulator, from which the Combine born, so he is like a Sim/Combine father to me. I'm sure that he takes his loyalty to the Empire and representing the Emperor to limit, so I don't believe he can conspire against him. If there is any conspiracy, you can be sure the only target is Grand Admiral Veynom and all the other accused by his proximity to the Grand Admiral. 

Thank you for the comprention. 

Regards... 

Lt. Cmdr Death Lord 

7th Imperial Fleet XO's 

IMS (VCSD) Shankara 

Corellia, Corellia Sector

To: Lt. Cmdr. Samurai
From: Lt. (jg) LocuS

"Have you been contacted by Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling and Governor Vodo to support this coup of theirs that they are supposedly conducting?"

No sir, not before, during or even after the supposed coup was I contacted by Grand Admiral Veynom or Admiral Von Esling or Governor Vodo.

"When was the last time you talked to these men? I need dates and times with data."

I do not usually communicate with Grand Admiral Veynom or Governor Vodo. I only receive reply to weekly reports from the Grand Admiral. I have NO contact with Governor Vodo. Admiral Von Esling and myself use to communicate together quite often, however, recently I have not had the time to talk with him as much. The last thing that was sent to me by the Admiral was sent through the Security Council. And that was on the 23/5/00.

"Has Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie contacted you before and after these accusations were laid?"

No, neither of these people have contacted me before or after the accusations.

"Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and after it was sent?"

The only contact I got about the Red Alert, was from my Fleet Co Lt. Cmdr. Thrawn24, telling the fleet that we were to go into red alert status.

"Has anyone asked you to defect during these times?"

No one which I have contact with has suggested defecting. And I have no intention of doing so.

**Thank you for coming out this way. I hope it wasn't a waste of your time and I wish you luck on your investigations as I continue my own**


Lt. (jg) LocuS
[6 months] [LOC] [INIS]
XO 4th Fleet
(4th Fleet) Security Officer
IMS Protector
Kuat Sector

To: Lt. Cmdr. Samurai
From: Lt. Morbelis

Sir,

I have not been contacted by Grand Admiral Veynom or Admiral Von Esling regarding a coup, rebellion, etc. I last had back and forth communications on the 19th of this month regarding the R&D liaison program. Neither Trey Connel nor General Kiie have contacted me for a long time. Grand Moff TJ contacted me personally about the Red Alert Message. He is the Grand Moff of my Sector. No one has asked me to defect.

Lt. Endorph Morbelis
CO First Fleet
|FCO||SWSIM||1 YEAR|
IMS Pestilence

To: Lt. Cmdr. Samurai

From: Capt. Dreighton 

OOC: I didn´t use quotations marks, because I will need some within my speech as well and this would make it rather confusing. What is not marked is what I say, actions are highlighted by ***, just as you did. P.S.: I had to reintroduce quotation marks below, because we are both talking. :-)

"I won't take to much of your time, I understand you are busy with matters of your own. Please answer these fully and if you have anything else to comment, by all means, please do. And remember, what I say in this room does not leave. We don't need anymore damage that is already done."

"These are all general questions and I am asking everyone them, so don't be offended by them. I need as much information as you can provide so a thural investigation can be conducted." 

No offence taken, Lt. Cmdr. I will do whatever I can to help INIS with this investigation. Please proceed. 

"When was the last time you talked to these men? I need dates and times with data."

Let’s deal with the easiest part of it first. I never had any contact with Vodo. I don’t think I ever received an email from him and never send him one. I only had a very, very short exchange with him on ICQ - more than a year ago now. I have no message history for this time, so I can’t tell you any details. It’s irrelevant for the current events anyway. I suppose the question "When was the last time you talked to these men?" is aiming at the last time I talked to them before the events you are currently investigating, so I will deal with this first. Or rather give you an overview of my communications with Veynom and von Esling during last week. The last email I received from Veynom before the events is from Monday morning. He confirmed to me that he has posted my little message about the Mac client, I’m currently working on, to the Sim news page. Only routine emails had been exchanged between the two of us during the last few days (promotion of Peich, Quaxo and Ryac and similar stuff.) I talked to him several times on the weekend over ICQ. Main topics where the client and the promotions I just mentioned as well as the promotion of Ranma to Commanding General. Frankly, I was a little upset about this promotion. She left for a few weeks without even leaving me any instructions. I do the best to do her work (while still doing my work, work on the client etc.). Then she comes back and gets promoted three ranks. Ranma is a very nice person. I get along well with her on a personal basis and we work together successfully, but I felt somewhat left out. Or rather that my work was overlooked too much by certain members of High Command. I stress this fact, because just a day before Veynom allegedly planned his coup d´etat I was in a mood where he could easily used my frustration to turn it against others right then and there or maybe a day later. He could easily have said something like: "Yes, you were treated wrong, you deserve better, we should kick the ass of those, who did this to you." He didn’t. Instead he was making fun of the situation and trying to cheer me up. This is what he always did. But I guess I’m drifting away from the main topic. The last time I talked to him on Monday was in the evening. My first ICQ message to him is from 5:29 PM (CET), my last message is from 5:46. There is no "I will leave now" or "Good-bye", but I think he left. We talked about the client again and e-mail problems, that may hinder me to deliver my weekly report etc. Let’s switch over to Admiral von Esling, it will be easier to present this in chronological order. I didn’t have much contact with him the last few days immediately before all this, but I talked to him on Monday evening. My first message was send to him at 10:29 PM. We were talking about the awards handed out by Emperor Piett. We were mainly disappointed that Veynom didn’t get the Distinguished Service Medal we had hoped he would get. The impression I got when talking to him was that he was a little disappointed and also tired. He was still online when I left. This was at about 11:03 PM, at least this is when I send my last message to him. One of the last things I did before actually going online was to send my weekly report to Veynom, who was not online all of the time. I noticed carefully, because I had hoped to get a chance to talk to him. Nothing important, just to say hallo, maybe get a quick answer to one or two questions. Of course he might been hiding from me, but as far as I can say he seldom did this, if ever. I went online the next morning at about 10 AM. I immediately opened ICQ and, as Veynom was online, I send him a message - without checking the ING first. So my first message (9:50 AM CET) was: "Morning! May I say "congratulations"?", referring to the Silver Star he received the day before. And I got the reply: "for what ? being expelled of the EMpire ?" You can imagine that I was shocked. I read the news at the ING. Let me repeat the conversation:

Me: "How bad will you take it if I’m still inclined to congratulate you? What happened?"

Veynom: "I've no idea... I never issued any orders of rebellion."

Me: "Let’s put it simple: What do you want me to do?"

Veynom: "Nothing ... except maybe posting the mail I am preparing on the ING."

Me: "Whatever you ask of me. How do you intend to deal with this situation?"

Veynom: "Showing they are wrong..."

Me: "Do you know of anything that they might be able to use to substantiate their claim?"

Veynom: "No, I never ordered to act against Piett or TC."

Me: "Not really, anyway *BG*"

Me (after reading all the details on the ING site): "Obviously Connel tries to get as much organized support as possible. (I only hope that every loyal citizen writes at least three e-mails to Fizzban to really piss him off.) Do you think that organizing support for you would be a good idea or just the opposite? I don’t know myself. If we can get support under a very strict: "We are loyal and we don’t want a civil war, but..." rubrum it might be a good thing."

Veynom: "I don't ask for a civil war in my mail..."

Me: "Okay, okay, I’ll shut up for a while and let you write. *S*"

After that the conversation would be started and interrupted again several times. I was online till about 3 PM. Veynom was online all the time. Most of the messages dealt with how we could spread his message and later with the support page me and Lt. Karrde put up for him right then and there. I was talking to other people as well (e.g. Lt. Karrde) at the same time and I think so was he. I read through all the conversation, I think there is nothing in it that can contribute to your investigation. What I gave you so far shows very clearly the general outline of our conversation. The rest are basically technical details. I can copy it, if you feel it might be of help, but I want to spare me the time and effort right now. I guess that this answers your main question. Since then I have talked to von Esling and Veynom several times, almost daily. I have been reading through all this as well, I found nothing that I would consider important enough to include it here. (A lot of it is even OOC.)

"Has Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie contacted you before and after these accusations were laid?"

First a remark: I think Kiie does no longer hold the rank of Brigadier General since she became minister about four month ago. But I might be wrong here. I had little to no contact with Kiie since she left the IAO to become minister and I hardly ever talked to or received an email from Connel.

"Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and after it was sent?"

None, I’m not even sure what mail this is you are talking about. I suppose it’s the mail Connel and Kiie send out to a few people and which they talked about in one of the ING posting. As those posting have disappeared from the ING and I didn’t make a copy while they were still on, I can’t even check the few details that were available to me. I know nothing about this besides the information’s that were available on the ING.

"Has anyone asked you to defect during these times?"

No, surely not. *** She smiles as if she is amused by the idea. *** Not "during these times", nor anytime before.

"Ok, thank you Captain. Your assistance in this investigation has been recorded and appreciated. I may contact you at a later date if I have any more questions. Thank you for your time."

"It was a pleasure to help you, Lt. Cmdr. don’t hesitate to get back to me if you need anything. There are probably a lot of other people you have to talk to as well. Still it’s almost time to eat. I would appreciate it if you would join me to eat dinner on board my ship."

"Thanks, Captain, but as you well observed, I have a lot of things to attend to."

*** Looks at the watch ***

"In fact I’m already a little late for my next appointment. But maybe I will accept your invitation at a later date. I’m sorry that I can’t join you now."

"No offence taken. We are all very busy these days. May I guide you to your shuttle?"

"Sure."

*** You escort the Lt. Cmdr. back to his shuttle and watch as is disembarks off your ship and jump into hyper space seconds later to parts unknown. You breath a sigh of relieve and that this questioning is over; for now you hope. There is something about INIS that unnerves you. Deep down you wish this whole incident to be resolved so the Empire can get back to business. ***

(OOC: "unnerves"? Not really. *G*)

Capt. Dreighton

 Acting XO of the Imperial Navy

Director of the INPO

Assistant Director of the IAO

IMS Medusa

I have recontacted Capt. Dreighton and asked her some more questions into this matter that we are investigating. The following is a copy of

our conversation that we had. This was conducted after we had dinner together that she graciously invited me to.

 SyberSamur 00/05/30 14:08 IC:

                               "Ok, now in my last questioning you said that you were upset about the recent promotion of Ranma and felt that at the time you

would have been succeptable to influences of support in the matter of this coup, correct?"

Capt.      00/05/30 14:12 Something like this. I don´t like how you phrase this, saying "this coup" as it implies that there really was one. (Which I

doubt.) What I wanted to say is: If I were Veynom and if I were planing a coup, I (this is Dreighton) would have been my first "victim" to win over for

a participation in this coup. 

SyberSamur 00/05/30 14:14 "Yes I understand. Yet he didn't being in the frame of mind you were in at that time, and the position; in Naval HQ;

that you hold."

Capt.      00/05/30 14:15 I think I don´t understand your last remark. Could you explain it to me?

SyberSamur 00/05/30 14:17 "Sure thing. Being some what upset, and also being a high ranking officer in Naval HQ, he still did not ask you to

join him in this supposed coup of his?"

Capt.      00/05/30 14:18 Exactly. 

SyberSamur 00/05/30 14:19 "Yet wouldn't you think that he would, if he was to do such a thing."

Capt.      00/05/30 14:23 This is what I wanted to say. Why shouldn´t he ask me of all people if he was really plotting on something like this? I´m

working close to him on a daily basis. I´m sure that he trusts me. If he would try something like this I would have been the perfect choice, at least

from my point of view. So why didn´t he? (Of course my answer is: Because he didn´t plan a coup, but I will leave your answer to yourselfe.)

SyberSamur 00/05/30 14:26 "Just what I thought, that is fine. And believe me, these facts will be brought to the attention of the investigation

team. Now you viewed the ING site on the night in question and saw the changes conducted to it over?"

Capt.      00/05/30 14:28 Probably at leats a few of them. "Night" is a difficult trem here. As I said I came online at 10 AM (CET). If I´m not

mistaken, this is 4 AM in your timezone. So this would probably qualify as "night".

SyberSamur 00/05/30 14:31 "Ok, let me rephrase that then. At what date and time did you notice the postings on the ING site?"

Capt.      00/05/30 14:33 10 AM (CET) (give or atek a few minutes.)

SyberSamur 00/05/30 14:33 "And can you recall any details or anything about the site through the day?"

Capt.      00/05/30 14:35 Okay, all the details. :-)... There were three postings from Kiie and Connel up when I went online, informing everyone

that Veynom (together with von Esling and Vodo) has planed a coup and was banned from the Combine. I think you know which postings I am

talking about. (more to come)

SyberSamur 00/05/30 14:36 k

Capt.      00/05/30 14:43 I posted Veynoms message to the ING. This must have happened between 11:10 and 11:30 (CET). I can deduce this

from my message history. It was erased within minutes, presumably by Kiie (she was online then). I posted it again at  around 14:00 (CET) and it

wa erased even faster, this time presumably by Connel, as it was at the same time repalced by a message from him. I try to remember the

content, but I fail right now. 

Capt.      00/05/30 14:44 You probably know which one I´m talking about or can find out easily.

SyberSamur 00/05/30 14:45 "That is ok just remember as much as you can. And yes for I saw them and saw what all transpired that night.

Please care on though."

Capt.      00/05/30 14:49 I can hardly remember any details right now. We were frantically working on the "support Veynom" page. "We" means:

Karrde and me. We were deeply convinced that it was of the greatest importance to make Veynom´s message known to the public and as we

were blocked >from the ING we had to look for an alternative. (more)

SyberSamur 00/05/30 14:50 k

Capt.      00/05/30 14:52 I don´t know how often you have wittnessed a crisis like this in the Empire. I did at least once, when Spytek was

removed vy Fizzban. And I remember the events that led to the removal of Vodo. Usually most people are very eager to take sides. They start

fooding the mailinglists, declaring theire loyalty to one of the two contenders. And you have a civil war on your hands in no time. (more)

SyberSamur 00/05/30 14:53 k

Capt.      00/05/30 14:54 We felt that we had to get Veynoms message across FAST before this could happen. And I think we succeeded

against all obstracles. With the support page we gave people an outlet for their concern and at the same prevented them from taking sides and

maybe even taking up arms.

Capt.      00/05/30 14:55 Oh, I remember now what Connel posted to the ING: He said that Veynom´s message to the mailinglist was all lies. :-)

SyberSamur 00/05/30 14:57 "Yes that is very understandable. So who has control of the ING website, meaning what can and can't be posted on

it? And did Veynom mail anything before Trey posted that?"

Capt.      00/05/30 15:02 I´m not sure, who "controls" the ING. I always understood it that way that all those, who were granted access, have the

same right to post. If I recall correctly, I was granted that right by Ranma when she made me Assistant Director of the IAO. (So, yes, we DO work

together succesfully.) From my point of view the news administartors (e.g. Ranma) have something like a superior right, but I don´t know if that

has ever been formally established. 

SyberSamur 00/05/30 15:05 "Ok, now who has say in who's Emperor. One says Veynom the has the right to the throne and another one says

Trey is the next in line. Who decides?"

Capt.      00/05/30 15:05 According to my mailbox Veynom send his message to the Navy mailinglist at 10:48 (CET). It´s the same message I

posted to the ING twice and which is still up at the support page. I also posted it to the ICIS mailinglist, I thing on the evening of the same day (let

me check...).

SyberSamur 00/05/30 15:06 oh it's not there anymore for some reason

Capt.      00/05/30 15:07 I haven´t checked for a while, but that´s fine. The moment of crisis, for which this messag has been intended, is over

now.

Capt.      00/05/30 15:10 "Who has a right to the throne?" Good question. As the supreme law is the word of the Emperor, his decission should

be binding. I haven´t heard about any decission from Emperor Piett about a successor so far. 

SyberSamur 00/05/30 15:10 "Ok, well Capt. I think that's it for now. I just needed to get those questions cleared up. Oh one last one actually. Did

you recieve anything over the Imperial Navy Mailing list from Veynom or Connel about this matter?"

Capt.      00/05/30 15:15 Nothing from Connel, I´m sure about this. Veynom´s message, which I just mentioned. And I think there was a second

posting.... There it is: From 17:35 (CET). Informing everyone about the new rule, which would alow you to steal your ship. With the advice not to

do so, because he doesn´t want this.

SyberSamur 00/05/30 15:15 but nothing through the Mailing Lists then?

Capt.      00/05/30 15:17 One last thing: If you wnat to hear my oppinion: I think (and this is just my very personal point of view) that Kiie and

Connel tried to force Veynom into rebellion, hoping that he would run if they shout "traitor", thus giving truth to their word. But he didn´t. Why else

should they do anything to block his message, telling anyone NOT to take sides, to stay loyal to our Emperor and to keep harm from the Empire?

Capt.      00/05/30 15:18 I don´t think so. I have a lot of messages in my mailbox. If I find any I have overlooked right now, I will send you message.

Wait... Wasn´t there a message entiteled "Advice"?...

SyberSamur 00/05/30 15:19 "A very good point Capt. and it is noted. About the advice, well I don't recall it off hand. I will have to check my

records."

Capt.      00/05/30 15:20 There it is: "Advice >from Veynom", posted by Simms. It´s dated from May 26th, 13:12. Again a plead to stay calm and

loyal.

Capt.      00/05/30 15:21 You should now it as he explicitly asks anyone to tell the truth to all those, who are now conducting investigations. :-)

SyberSamur 00/05/30 15:24 "Oh, and not to act rash and take control of your ships, yes I have that one. So that is the only thing sent through the

Mailing list then. Interesting. So everything is based on what was posted on a single site. Yes I do know that and a majority have been doing just

that. Well Capt., I think that concludes my questioning. I thank you for you information."

    This concluded our conversation. I believe that this very substantial evidence and I feel that if need to be brought in as a witness into the trial,

she would more that like be willing to testify under oath.

To: Cmdr Uebles, Lt Cmdr Samurai

From: Lt (jg) Blackfear 

Sir's

here are an explanation how a coup d'etat would be conducted and some arguments why this wouldnt be possible (or the condition needed to be possible) under the current status of the combine. Any corrections or addition are welcome.

Coup d'Etat

A sudden act, mostly involving military force, to overthrow an existing goverment. In a typical coup d'etat military units are located fast to key positions, arrest, the leaders and announce the change. The tactics in the case of a Navy CO staging a coup d'etat against the Empror would include: ground forces would seize the Imperial Palace, would neutralize palace security (Imperial Guards) amd arrest or kill the Emperor. In the same time other facilities supporting intelligence, communcation, transportation and information networks would be seized. Ministers, Grand Moffs, Planetary governors, the Surface Marshal and his staff, would be arrested and/or executed. 

Another way to gain control of the Galactic Empire faction, without the use of direct military force would be to get support from major player within and outside the Empire. In this case the Navy CO would first assure support from most of the Navy CO's and their men, the Grand Moffs, Ministers, Planet Governors and at least some of the army CO's. The support from leaders of the major factions outside the Empire would be also asked. In this case the current leader of the Empire would be forced to to give up leadership cause of lack of comfidentiality from the majority

Feasibility at the present status of SWcombine

Evidently large and good trained ground forces would be needed in order to be used in a coup d'etat. Since the navy operates in space their resources of good trained ground forces is limited for such an large operation.

A big obstacle on a coup d'etat staged by the Navy is the Army. The Army has enough ground forces to protect the Empire from a coup staged by the Navy. Its obvious that a coup staged by the Navy CO without the support of part of hte army would certainly lead to a civil Army-Navy war with unpredictible results.

At the current stage of the combine software, since the use of military force, guns, deadly force (killing) and unit movement is not yet implemented, the use of military units and force is not possible in an attempt of a coup. The only way to stage a coup would be to rise support from the majority of major players inside and outside of the Empire, in order to force the Empreror out of office. However this method is still not effective as soon as none of the consirators posesses special administrative priviledges to expell members especially the Emperor and SF Conell as also their followers. 

Motives

Both Army and Navy leaders would have a motive to do what they were accused to. GA Veynom's motive would be to become the Emperor instead of Conell and therefore to get rid of Conell. SF Conell's motive on the other hand would be to become Emperor smoothly and without opposition, getting rid of GA Veynom would be his target.

---

 Lt (jg) Blackfear

 INIS Senior Agent

[ARIT][INMD][INIS][CCO]

   [6MNT][1LOC]

 CO 52nd Company

  Dark Storm Sqd

Commodore Quaxo:

   "Have you been contacted by Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von

Esling and Governor Vodo to support this coup of theirs that they are

supposedly conducting?"

        Definitely not. You have my ICQ thread and know exactly what he told me.

    "When was the last time you talked to these men? I need dates and times

with data."

        I assume it means that nigth, so it is also in my ICQ thread. I was talking

to Veynom until 2:00 am (GMT+1), when he went offline.

    "Has Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie contacted you

before and after these accusations were laid?"

        Not... or at least I do not remember. The only one that contacted me from

the Army was Vader, who was under my command utill he was transferred. He

had a little discussion about the matter, but it was between two ex-mates

and did not contain anything important.

    "Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and

after it was sent?"

        After: all my fleet, being ready. And of course Grand Moff Tj with the

email that was sent to all fleet COs.

    "Has anyone asked you to defect during these times?"

        No. The only thing I heard was being loyal to the Emperor. And if somebody

stated something different he was heavily punished.

From: Commodore Quaxo

To: Commander Count Uebles

Commander,

I enclose here the thread of the conversation I had with Grand Admiral Veynom 

the night he was supposed to be planning his treachery.

--------------------------------------

          ICQ Messages Log For:

            16053786  Veynom

 Started on Thu May 26 01:33:35 1994

--------------------------------------

[...]

23/05/9 1:27  Quaxo  Great then. Red alert. An email will be sent at the 

moment.

23/05/9 1:26  Veynom Not at all.

23/05/9 1:26  Quaxo  You have it. You know that... I hope this is not related 

to

                     our latest promotions...

23/05/9 1:24  Veynom public alert .... present this as an exercise.

                     But this is much more .... I will need your support this

                     time.

23/05/9 1:23  Quaxo  Ok... May I then put the fleet in "public" red alert? I

                     mean tell the company COs? or maybe just my XO and

                     Blackfear?

23/05/9 1:22  Veynom Names will arrive tomorrow ....

                     48hours of full alert ....

23/05/9 1:19  Quaxo  Where? who? Who do I have to kill with my hands?

23/05/9 1:18  Veynom rumors of rioting.

                     We can't let that happen ....

23/05/9 1:17  Quaxo  Sir,

                     At your command... what is the problem?

23/05/9 1:15  Veynom Commodore,

                     Put your fleet under RED Alert.

                     Important events in the air .....

It is presented as extracted from ICQ, so it is in reverse order. I only 

removed messages since the next day and till now.

You can see the conversation ended at about 1:30am (GMT+1). He was in invisible 

mode, but visible to me (you know what I mean). He stayed connected for a few 

minutes after that and disconnected before 2:00 am.

I know this is another text file, so it could be edited, but I would also want 

to present me as a witness of the matter.

Finnaly, as you know, I presented my services to the INIS a few days ago and I 

want now to state that I will be honored to collaborate in this incident, if 

there is something I may do.

I am also sorry for the format of this email, but I am in the process of 

configuring this grpfxxx Win95/Outlook...

From: Commodore Peich 

To: Lt. Cmdr. Samurai 

Re: Follow up

Sir; 

INIS would like to know if Grand Admiral Veynom ever mention to you anything on the future developments of the Empire. This information would beneficial to the investigations mind you and we need all we can get. Your assistance in this matter is appreciated. 

Well, he didn't mention anything about future development.

He only said that he expect the new commodores (Quaxo, Raid and me) to involve more in the empire organization.

Long live the Empire 

Lt. Cmdr. Samurai
Senior Agent INIS
XO 11th Imperial Fleet
Security Officer, 11th Imperial Fleet
11th Imperial Fleet Newsletter Editor
INPO Volunteer - Project: FOR
IMS Indomitable
[FCO] [INIS] [2ARIT]
[1LOC] [6MNT]

To: Lt-Cmdr. Samurai 

From: Lt.-Cmdr. Death Lord 

Sir, 

This is Lieutenant Commander Death Lord from the 7th Imperial Fleet, I'm sorry for don't reply this letter to you before, but I'm in my last year before the University and as you can imagine I've lots of work. This week I was worried about a test, so I couldn't mail you as soon as I wished to. 

When I receive this mail I was worried because I though that the INIS was thinking that I'm involved in the Conspiration (if it exist) so I wanted to know it, as you didn't mail me I've contacted Captain Dreighton and she told me that this Inquiry it's being sent to all fleet COs and XOs so here is my statement. 

"Have you been contacted by Grand Admiral Veynom and/or Admiral Von Esling and Governor Vodo to support this coup of theirs that they are supposedly conducting?" 

No even having a straight contact with Grand Admiral Veynom mainly and some contact with Admiral Von Esling, once I've served under his command, no one has contact me to support any conspiration against the Emperor. 

"When was the last time you talked to these men? I need dates and times with data." 

I cannot give you the exact day which I've talked to Admiral Von Esling once all my contacts have been by ICQ but is something like 6 month or something very little time after I was assigned to the 7th Fleet I think, but the last mail contact that I've had with Grand Admiral Veynom was in January 22 2000 

"Has Surface Marshal Trey Connel and/or Brig. Gen. Kiie contacted you before and after these accusations were laid?" 

I've never heard talk about those men. 

"Who contacted you about this "Red Alert" email personally before and after it was sent?"

Only Mr. Pangborn contacted me about the Red Alert exercise and it wasn't personally it was by the mailing list of the exercise. Why do you all look so worried about the Red Alert exercise once it's just that, an exercise we had a similar exercise in the 2nd Fleet just before I was assigned as XO of the 7th Fleet, I don't understand all this behavior, it's like a witch hunting, using all single sign even being ridiculous to accuse someone innocent. 

"Has anyone asked you to defect during these times?" 

Not a single time 

Before your leave, sir, I just want to tell you something, Grand Admiral Veynom it's innocent as well as Admiral Von Esling, I know them very well mainly Mr. Veynon who was almost a father for me helping me to make my first steps in the SWsim and after it here in the Combine, I'm certain that he'll never ever make something to treason the Empire or his legal representant the Emperor. The better proof of it is this, with his popularity between his friends who now are great Imperial Leaders and his determination, if he wished to conspire against the Imperial Throne he would do it without any difficulty, and he would be successful, so you can be sure that he don't want to do it. You can be sure of another thing if there is a conspiration it isn't against the Emperor but against those who will sit in the accused chair. 

All for now and sorry for the delay.

Lt. Cmdr. Death Lord 

7th Fleet 

IMS (VCSD) Shankara 

Corellia

